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: Opening academisch jaar 
De Universiteitsraad van de Vrye Universiteit te Amsterdam 
nodigt u uit tot het bijwonen van een openbare bijeenkomst, 
waarin de voorzitter van het College van Bestuur dr. K. van 
Nes ter gelegenheid van de opening van het academisch jaar 
1977-1978 verslag doet van het bestuur in het verstreken jaar. 
Voorts spreekt de rector magnificus prof. mr. J. de Ruiter ter 
gelegenheid van de opening der lessen een rede uit. 
Deze plechtigheid vindt plaats op maandag 5 september 1977 om 
15.30 uur precies in de aula in het hoofdgebouw der Universi
teit, De Boelelaan 1105. 
Voorafgaand aan de byeenkomst wordt in de aula een gebeds
dienst gehouden. Hierin gaat voor de universiteitspastor, ds. 
S. A. Boonstra. Aanvang 14.30 uur. 
Na afloop van de plechtigheid recipiëren de. voorzitter van de 
Universiteitsraad, de voorzitter van het Col l ie van Bestuur en 
de rector magnificus. 
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Bij toelating tot besturen, raden en kommissies 

Universiteitsraad wil status 
handhaven 

De universiteitsraad heeft dinsdagavond met ruime meerderheid be
sloten de huidige toelatingsvoorwaarden voor deelname aan besturen, 
raden en kommissies te laten zoals ze zijn. De raad stemde in met de 
voorstellen van het bestuur van de Vereniging, waarvan de VU uitgaat, 
die neerkomen op handhaving van de status-quo in het toelatingsbe
leid. Een uitzondering maakte de raad voor de voorwaarden, waaraan 
de voorzitter van de UR moet voldoen. Aan hem zal voortaan de in
stemmingseis \vorden gesteld. 
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Op 22 maart liep een raadsdebat 
over het toelatingsbeleid uit op 
een bezetting van de UR-zaal toen 
de raad met 20 tegen 19 stemmen 
een voorstel aannam, dat van le
den van (sub) faculteitsbesturen 
instemming met de doelstelling 
verlangd moest worden. Deze mi
nieme meerderheid was toen niet 
voldoende voor een reglementswü-
z^ing. 
Toen bijna een maand later een 
peeing om een meningspeiling 
over deze zaak tn de raad af te 
ronden mislukte werd het Vere
nigingsbestuur gevraagd met na
dere voorstellen te komen. 
De Vereniging voelde zich destijds 
met dit verzoek wat verlegen, ver
telde de voorzitter van de Vere
niging mr. D. Schut dinsdag
avond. De kritiek vanuit de raad, 
dat de Vereniging voorbü was ge
gaan aan de raadsdiskussie kon 
hij niet delen. Wat kon je nu be
ginnen met een motie die met 20 
tegen 19 was aangenomen. Het 
Verenigingsbestuur besloot toen 
zijn oor te luisteren te leggen bij 
de faculteiten en zich te informe
ren over de argumenten, die daar 
leven voor en tegen verdere regle
mentering van de doelstelling. 
Een deel van die argumenten 

Wanne& komt 
Ad VdivBS lat? 
Na de speciale mini-uitgave 
van Ad Valvas voor eerste
jaarsstudenten op maandag 
Z% augustus is dit dan het 
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jaargang. 
In totaal zullen er tot en met 
vrqdag 30 juni volgend jaar 
38 nummers verschönen. Ad 
Valvas verschijnt niet op de 
volgende data: 24 en 31 de
cember; 6 januari; 24 en 31 
maart; en tenslotte 5 mei. 
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sprak het bestuur niet aan maar 
het kwam wel tot de konklusie, 
dat het van onwijs beleid zou 
getuigen in het spoor van ver
dere reglementering door te gaan. 
Dat zou het belang van de VU 
schaden en meer kwaad dan goed 
doen. 
De heer Schut hoopt, dat door 
het staken van de diskussie over 
reglementering nu een klimaat 
kan ontstaan, waarin meer aan
dacht kan worden gegeven aan 
het gestalte geven aan de doel
stelling in de praktijk van alle
dag. Daarom heeft de Vereni
ging ook voorgesteld om het 'te 
werk gaan in de geest van de doel
stelling' nader te gaan uitwerken 
maar dan niet via reglemente
ring. 
In de raad bestond vooral voor 
dat laatste voorstel veel waarde
ring. Wel was er flinke kritiek 
(vooral vanuit de TAS-fraktie) 
op de plotselinge wijziging in het 
standpunt van het Verenigings
bestuur. Dat zou met 180 graden 
zijn gedraaid. In een brief van 31 
januari van het bestuur werd wél 
gesproken van verdere reglemen
tering, al ging het daar niet om 
een voorstel. Schut verklaarde 
die wijziging uit de uitvoerige ge
sprekken, die er op de faculteiten 
zijn gevoerd. Het vroegere stand
punt van het bestuur was op on
volledige kennis gebaseerd. 
Zowel PKV als VUSO vonden het 
jammer, dat het bestuur kennelijk 
haar voorstel alleen gebaseerd 
had op de kwantiteit van de kri
tiek (de massale handtekeningen-
aktie) en niet op de argumenten 
uit de faculteiten. PKV'er Wes-
seling was verder geschrokken 
van de tijdelijkheid die het be
stuur heeft willen inbouwen in de 
handhaving van de status quo. 
(Schut sprak van vooralsnog 
handhaven van de status quo). 
Hvj vroeg zich af of het bestuTir 
zelf wel echt overtuigd was van 
het nu ingenomen standpunt. De 
PKV zou waakzaam blijven. 
De VUSO meende, dat er nu van 
gekozen leden van faculteitsbestu
ren en DB-leden van de RSA 
ook maar geen bereidverklaring 
meer moest worden gevraagd. 
Want dat is toch maar een 'dode 
bepaling'. 
Handhavii^ — vooralsnog — van 
de status quo in het toelatings
beleid zal (dit ter opfrissing) 
gaan betekenen, dat alleen van 
leden van het CvB (en nu ook van 
de UR-voorzitter) gevraagd zal 
worden dat zij uitdrukkelijk in
stemmen met de doelstelling. Van 
UR-leden en leden van (sub)-
faculteitsbesturen en leden van 
het DB van de RSA wordt al
leen verlangd, dat zij bereid ziJn 
naar vermogen in de geest van de 
doelstelling te handelen. Voor 
deelname aan (sub) faculteitsra
den, vakgroepsbesturen en kom
missies gelden geen toelatii^s-
voorwaarden, ~ (J. K.) 
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Eerstejaars moeten onder dak | 
Er zal zo snel mogelijk tijdelijke huisvesting voor eerste
jaars s tudenten zonder kamer moeten komen. Het behoort 
tot de verantwoordelijkheid van de universiteit daarvoor 
te zorgen. Het college van bestuur moet er bij staatssekre-
taris Klein op aandringen he t verbod om noodvoorzienin-
gen te treffen met universitaire gelden ongedaan te ma
ken. Dit heeft de universiteitsraad dinsdag uitgesproken 
in een motie, afkomstig van de PKV-fraktie. Een SRVU-
enquête heeft uitgewezen dat er nog zo'n 500 eerstejaars 
niet onder dak zijn. Al in februari had de Raad Studen
ten Aangelegenheden een verzoek om een extra krediet 
voor de huur van 100 hotelkamers aan he t CvB gedaan. 
De RSA verlaagde de kredietaanvraag later tot 50 mille 
(60 kamers) , maar had dinsdag nog steeds geen antwoord 
gekregen, zo bleek uit een die dag binnengekomen brief 
van het d.b. van de RSA. Het blijft bij zijn aanvraag t e 
meer nu de verwachting reëel is da t de portefeuillehouders 
huisvesting in de CvB's gezamenlijk met Klein zullen gaan 
Pi-aten. Inmiddels is er op Uilenstede een 'sleep-in' georga
niseerd. Zie elders in dit nummer. 

Spijt over niet in kennis stellen van vertraging 

CvB l(omt met interim-rapportage over 
[(westie Tandheell(unde 
De storm, die vlak voor de zomervakantie opstak rond de 'faciliteiten
regeling' bij Tandheelkunde is wat tot bedaren gekomen, nu het CvB 
op korte termijn met een interim-rapportage over de hele kwestie 
denkt te komen in de begrotingskommissie van de UR. 
Op 8 februari dit jaar schreef de TAS-fraktie van Tandheelkunde een 
brief met vragen over deze omstreden regeling aan het college van 
bestuur. Dit beloofde in de loop van mei op de zaak terug te zullen 
komen. Toen dit niet gebeurde wendde de fraktie zich tot Ad Valvas, 
die de affaire rond de privé-praktijken van VU-tandartsen in de open
baarheid bracht onder de veelzeggende kop: VU 'geeft' jaarlijks zes 
ton 'weg' aan haar tandartsen. Tandheelkunde stond bijna op zijn kop. 
Een van de hoogleraren, op wie in het interview in Ad Valvas duidelijk 
niet werd gedoeld, nam zelfs een advocaat in de arm en overwoog een 
kort geding aan te spannen tegen zowel de redaktie als de geïnter
viewde TAS-fraktie. 

Over zijn plannen heeft de re
daktie nooit meer iets vernomen. 
En dat Is wel begrijjielijk want 
deze hoogleraar had geen been 
om op te staan, zeker niet toen 
het volgende nummer van AV een 

aanvulling bevatte, waarin, eigen
lijk volstrekt onnodig, werd be
richt, dat prof. van der Kwast als 
enige van de vijf Tandheelkunde-
hoogleraren niet onder de facili
teitenregeling van Tandheelkunde 

Door Jaap Kamerling 

valt maar onder die van de me
disch specialisten. Een zeker niet 
minder lukratieve regeling. Die 
expliciete aanvullir^ was eigen
lijk niet nodig omdat het artikel 
enkele malen spreekt over vier 
hoogleraren. En het noemen van 
namen vonden we wat vervelend 
dus hebben we die vier maar niet 
met name genoemd. 
In de universiteitsraadsvergade
ring van 16 augustus kreeg de 
hele zaak een opmerkelijk vervolg. 
In de rondvraag merkte het TAS-
raadslid J. Knol op, dat hij met 
spijt had gekonstateerd, dat het 
CvB nog steeds niet op de zaak 
was teruggekomen hoewei het be
loofd had dat in de loop van mei 
te zullen doen. Hij vond dat een 
weinig elegante procedure.^ 
Door een tijdige reaktie van het 
CvB had de publikatie tn AV voor
komen kunnen worden. De heer 
Knol distantieerde zich overigens 
volstrekt niet van de inhoud van 
deze publikatie. Wel vond hij het 
tijdstip minder geschikt. Hij had 
destijds aan de TAS-fraktie van 
Tandheelkunde geadviseerd met 
de uitnodiging voor het interview 
te wachten tot een nadere reaktie 
van het college. 
Het CvB-lid Brinkman bleek an
dere gedachten over het interview 
te hebben. Hij beschuldigde Ad 
Valvas ervan alleen maar 'india
nenverhalen' in omloop te hebben 
gebracht. Dan straks maar Brink-
mans eigen story. 
Het aardige is overigens, dat het 
'indianenverhaal' tot dusverre 
door niemand is weersproken, ook 
niet door de heer Brinkman zelf. 
Zoals gezegd doelt het verhaal, zo-
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